
 

Steg för Stegs bokslut 2020  
lättläst sammandrag av resultaträkning 

 

Fondfinansierad verksamhet 
  
Intäkter: 
Stiftelser och fonder    18 500,00 
Medlemsintäkter      1 797,00 
Övriga intäkter           18,70 

Intäkter sammanlagt:   20 315,70 
  
 
Kostnader: 
Personallöner, arvoden (och bikostnader)    9 748,43  
Resor       1 481,73  
Dagtraktamenten         501,50  
Kost, logi och traktering     1 829,10 
Kontorsmaterial           25,90 
Post            65,90 
Kopiering          126,62  
Bokföring och revision      2 847,35 
Bankkostnader och försäkringar        576,02 
Evenemangskostnader (köpta tjänster)       350,00 
Medlemsavgifter         213,00 
Uppvaktningar           82,50 
Övriga administrationskostnader          90,00 
Övriga kostnader         438,05 

 
Kostnader sammanlagt:  18 376,10 

 
Resultat:  1 939,60 

 
 
Utöver de intäkter från fonder och stiftelser som nämns i resultatet fick vi 
ytterligare tre understöd som flyttades över till 2021: sammanlagt 8 300 €. 

      



STEA finansierad verksamhet 
 
Intäkter: 
STEA- understöd     112 000,00 
Överfört understöd från 2019        3 666,00 
Erfarenhetstalaruppdrag, t-skjortor           440,00 

 
Intäkter sammanlagt:                        116 106,00 

 
Kostnader: 
Personallöner, arvoden (och lönebikostnader)                         75 848,94 
Personalfortbildning            177,60 
Övriga personalkostnader           862,33 
Köpta tjänster         1 984,00 
Resor           2 386,87 
Dagtraktamenten             743,50 
Kost, logi och traktering         2 031,54 
Kontorsmaterial och små anskaffningar          179,35 
Kontorshyra och övriga hyror            738,65 
Post           2 847,63 
Kopiering           1 139,60 
Telefon              697,75 
ICT-tjänster och internet         1 013,72 
Tryckkostnader och annonsering            178,25 
Skade- och ansvarsförsäkring           760,82 
Telefon- och ICT-utrustning            902,62 
Materialkostnader, undervisningsmaterial etc.         682,84 
Uppvaktningar            168,66 
Övriga kostnader (års-, deltagar- och medlemsavgifter, PR info)         551,20 

 
Kostnader sammanlagt:     93 895,87 

 
Resultat:  22 210,13      

 
 
Överfört STEA understöd till 2021: 22 210,13            


